
Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 17. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 443
Kan ministeren oplyse, hvad det ville koste at radon-sikre alle danske boliger,
institutioner og arbejdspladser således, at grænseværdien på 100 Bg/m3 ikke
overskrides i indeklimaet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Grete Holmsgaard (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Holmsgaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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